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Concept Verslag agendacommissie van dinsdag 12 februari 2024 om 19.30 uur 

 

Aanwezig: mevrouw Broekers-Knol (voorzitter), de heer Van der Veldt, de heer Faber, 

de heer Harder, mevrouw Smit (griffier) 

Afwezig met kennisgeving: mevrouw Jeltes 

 

 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Agendapunt ‘herstel hotelvergunning parkeren kop Zeeweg’ 
De burgemeester geeft aan dat in het weekend een discussie is ontstaan per mail over 

wanneer de agendering van dit onderwerp plaats zou moeten vinden. Op zaterdag heeft zij 

de volgende mail nog verstuurd, maar abusievelijk alleen aan dhr. Slewe en niet aan 

iedereen: 

 

“Beste allen, 

 

Ik reageer op de emails om een misverstand uit de wereld te helpen. 

Naar aanleiding van het staken van de stemmen op 1 februari j.l heb ik met de griffier, 

Mirjam Smit, besproken of het Reglement van Orde daarover iets regelt en zo ja, wat. 

De uitkomst is dat het RvO daarover niets zegt en dat we dienen terug te vallen op de 

Gemeentewet. 

Ik heb dan ook afgelopen maandag (5 februari) met de griffier geconcludeerd dat  het 

onderwerp ‘parkeren Zeeweg’ niet, ik herhaal niet, op 15 februari a.s aan de orde dient te 

komen. Daar komt nog bij dat de vergadering van 15 februari a.s een ‘bijzondere’ 
vergadering is, namelijk kort gezegd de ‘profielschets vergadering’ en zich dus niet leent 
voor reguliere onderwerpen. Een bijkomende omstandigheid is dat bekend is dat twee 

raadsleden, te weten Leonard Heukels en Bob van der Veldt, niet aanwezig zullen zijn op 

de vergadering van 15 februari. Ik vind het gepast om ook die afwezigheid mee te laten 

spelen in de afweging om niet op 15 februari over ‘parkeren Zeeweg’ te vergaderen. Ik heb 

dit afgelopen dinsdag in het college gemeld, het college is er dus van op de hoogte dat het 

onderwerp ‘parkeren Zeeweg’ niet, ik herhaal wederom: niet, op 15 februari aan de orde 
is, maar wel naar alle waarschijnlijkheid op 14 maart a.s. 

 

Ik vind het belangrijk om een en ander met de agendacommissie te bespreken zodat de 

commissie zich kan uitspreken over de ontstane situatie van de stakende stemmen, juist 

ook omdat het RvO niets zegt over stakende stemmen en hoe te handelen in een 

dergelijke situatie, vandaar dat de agendacommissie maandag a.s kort bijeen komt.” 
 

De agendacommissie volgt de interpretatie van de burgemeester en is eveneens van 

mening dat de bijzondere raadsvergadering van 15 februari 2024 niet het moment is om 

dit onderwerp opnieuw aan de orde te stellen. Dit komt op 14 maart 2024. De griffier zal 

hierover morgen een extra griffiebericht aan de raad versturen. 

 



 

Daarna volgt een korte discussie over de vraag of de beraadslaging te zijner tijd al dan niet 

heropend zou moeten worden. De agendacommissie komt tot de conclusie dat er twee 

opties zijn: 

 

 Indien het raadsvoorstel ongewijzigd is, zal er maximaal 30 minuten worden 

besteed aan de beraadslaging; 

 Indien het College komt met een nieuw voorstel, zal normale behandeling 

plaatsvinden.  

 

Bij het vaststellen van de agenda zal uiteindelijk worden besloten welke van de opties van 

toepassing is.  

 

3. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst. 


